

DUNAS XL WOOD

design – Christophe Pillet



INCLASS

 Tusch
Seating
International

Designed by Christophe Pillet, the **DUNAS XL WOOD** collection combines the warmth and elegance of the wooden bases with seats of refined lines and embracing shapes. A combination that results in a collection of cozy, comfortable armchairs aimed to inhabit that place where having moments of conversation, relaxed work, reflexion or simply to rest.

Conçue par Christophe Pillet, la collection **DUNAS XL WOOD** allie la chaleur et l'élégance des bases en bois avec des sièges enveloppants aux formes et aux lignes épurées. Une combinaison qui se traduit par une collection de confortables fauteuils, qui visent à habiter cet endroit dans lequel tenir des moments de conversation, de travail détendu, de réflexion ou de repos.

DUNAS XL WOOD



INCLASS

DUNAS XL WOOD

en – The **DUNAS XL WOOD** collection, designed by Christophe Pillet, completes the family of seating DUNAS XL with two new and original bases made of natural oak wood which add warmth to this collection of elegant armchairs.

The bases in oak wood, available in fixed or swivel versions, can be combined with comfortable upholstered seat bodies that are produced in two heights. The two base models are made of natural oak wood and the body of the armchairs can be upholstered in all the fabrics and leathers of the INCLASS swatch card or with fabric supplied or specified by the customer.

Its essential elegance, the wide range of available finishes and the warmth of the wooden bases make these chairs ideal for all kinds of lounge spaces for both public and private use.

fr – La collection **DUNAS XL WOOD**, conçue par Christophe Pillet, complète la famille de sièges DUNAS XL avec deux nouvelles et originales bases en bois de chêne naturel qui ajoutent de la chaleur à cette collection de fauteuils élégants.

Les bases en bois de chêne, disponible en version fixe ou pivotante, se combinent avec des corps rembourrés confortables qui sont produits en deux hauteurs. Les deux modèles de base sont fabriqués en bois de chêne naturel et les corps du siège peuvent être tapissés dans tous les tissus et cuirs du nuancier INCLASS ainsi que fournis ou spécifiés par le client.

Son élégance essentielle, la large gamme de finitions disponibles et la chaleur des bases de bois font de ces fauteuils le complément idéal pour toutes sortes d'espaces salon à la fois d'usage public et privé.



DUNAS XL WOOD



INCLASS



DUNAS XL WOOD



INCLASS



DUNAS XL WOOD



INCLASS

DUNAS XL WOOD

en – The bases are made of natural oak wood, available in fixed or swivel versions, can be combined with two comfortable upholstered seat bodies: high backrest or lowbackrest.

fr – Les bases sont fabriqués en bois de chêne naturel, disponible en deux modèles version fixe ou pivotante, se combinent avec des corps: dossier haut ou dossier bas.



INCLASS

DUNAS XL WOOD



INCLASS



DUNAS XL WOOD



INCLASS



DUNAS XL WOOD



INCLASS



DUNAS XL WOOD

The collection – La collection



High backrest with wooden swivel base
Dossier haut avec piètement en bois pyramidal



Low backrest with 4 wooden legs
Dossier bas avec piètement 4 pieds en bois



Low backrest with wooden swivel base
Dossier bas avec piètement en bois pyramidal

Finishings

Upholstery: The armchairs can be upholstered in any of the leathers or fabrics of the INCLASS swatch cards and also with fabrics supplied or specified by the customer.

Oak wooden bases: Are finished in natural colour

Finitions

Tapiserie: Les fauteuils peuvent être tapissés avec tous les tissus et cuirs du nuancier INCLASS ou en tissu client.

Pieds en bois de Chêne: Finition en Chêne naturel

*The designs of this collection are protected by international industrial design registries.

INCLASS